
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۶۰۵۴

تاریخ ارسال پرسش: ۱۰:۳۷:۴۶ ۱۴۰۲/۷/۱۴

متن پرسش

با سلام: چرا ما زمانی که خطایی میکنیم هراسانیم که دیگران نفهمند. اما از اینکه خدا میداند

هراسان نمیشویم؟ به نظر شما مشکل کجاست؟ با تشکر!

متن پاسخ

  باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید با نظر به رحمت الهی و اینکه او بیشتر از مردم ما را درک میکند؛

هراسان نیستیم. وگرنه اگر آن خطا به عنوان تمرّد باشد که سخت باید هراسان بود، هر چند که

خداوند بالاخره غفار است. موفق باشید


